

## **Bestyrelsesmøde 10. januar 2023**

Tilstede: Jan, Bente, Karen, Mads

Ikke tilstede: Maja (barsel)

### **Dagsorden:**

#### **1. Svar til advokat vedr. 115C**

- Jan og Karen giver respons til advokat. Vi har lidt omformuleringer
- SOFO skal spørges om de vil være med til at dække udgifter vedr denne sag
- Jan forsøger at strikke tidslinien sammen for kontrakter for marketenderiet og også salgsdetaljer ved at skrive med SOFO og kredsen
- Ejer før Sylvester, findes i mail fra Thea
- Jan kontakter advokat med henblik om et fysisk møde.

#### **2. Ejer af have 22/51**

- Registrering af have 22
- Have 51 skal sælges på den første havesalgsgdag

#### **3. Forslag til ny tekst for ventelisten.**

- Der skal præciseres at indbetaling skal ske 1. april. Ikke før, ikke efter.
- En evt omformulering af hele teksten skal godkendes af hele bestyrelsen.
- Dette er muligvis et punkt til generalforsamling. Hvis der er større ændringer skal vi have udarbejdet et forslag til generalforsamlingen.

#### **4. Anbefalet brev til have 42: er det sendt?**

- Det sendes i nærmeste fremtid

**5. Er de 3 formænd kontaktet ang. skærpelsen marketenderens forpligtigelser i advokatens brev.**

- Nej. Advokatens brev er ikke sendt endnu

**6. Budgetforslag fra bestyrelsen?**

- Udgifter til advokat.
- Nyt vandur til hovedledningen
- Vandur-udvalg?
- Dræningsudvalg?
- Stenmel på veje som på vejen mellem Frydenlund og Solvangen udført af professionelle.
- Evt stenmel i år 2024 pga udgifter til advokat i år 2023

**7. Generalforsamlingen. Hvem, hvordan...forplejning.etc**

- Vi holder et seperat møde om dette
- Dagsorden sendes i løbet af uge 14
- Forberedelsesmøde, Tirsdag 7. marts kl. 14.00 hos Bente
- Bestyrelsen udarbejder et forslag til generalforsamlingen omkring den nye hækhøjde ud mod asfaltvej.

**8. Afslutning af regnskab.**

- Regnskab sendt til Ditlev i fredags

**SOFO: Nyt fællesskilt**

- Det vurderes at penge til et nyt skilt er bedre givet ud til andre udfordringer lige

nu.

- Kan det nuværende skilt ikke reddes ved en rengøring?

#### 9. Evt

##### **SOFO: Nyt fællesskilt**

- Det vurderes at penge til et nyt skilt er bedre givet ud til andre udfordringer lige nu.

- Kan det nuværende skilt ikke reddes ved en rengøring?

Næste bestyrelsesmøde: tirsdag den 31. januar kl 14.00 hos Bente

Mit  
Stamtavle  
Bente  
Jan Vase